
Mobile Video Cage Kit
（for Samsung S25 Ultra）

视频拓展框套件
（适用于三星S25 Ultra）

Operating Instruction / 操作指引



感谢您购买 SmallRig 产品。
· Thank you for purchasing SmallRig's product.

请注意所有警告提示并遵循使用操作指引的所有指令。
· Please follow the safety warnings.

请勿在水中使用，本产品不具备防尘、防水功能。
· Do not use this product in water; it is not dustproof or waterproof.

请勿让产品掉落到地面、受到碰撞或强烈冲击。
· Do not drop the product or subject it to strong impacts.

· Please read this Operating Instruction carefully.
使用本产品之前，请仔细阅读操作指引。

In the Box / 包装清单

拓展框 (适用于S25 Ultra） 手机壳 (适用于S25 Ultra）

操作指引

Cage for S25 Ultra Case for S25 Ultra

Operating Instruction

× 1

T卡口镜头背板
T-Mount Lens Backplate × 1

17mm镜头背板
17mm Mount Lens Backplate × 1

67mm吸附式滤镜转接环
67mm Attachable Filter Adapter × 1

保修卡
Guarantee Card × 1

× 1

× 1

Specifications / 产品参数

5184

155.0 ± 5.0g
5.47 ± 0.2oz

182.0 × 96.7 × 12.5mm
7.17 × 3.81 × 0.50inProduct Dimensions

Product Weight

Material(s) PC, TPU, Leather, Aluminum Alloy

产品尺寸

产品重量

主要材质 PC，TPU，皮革，铝合金



Product Details / 产品介绍

①  

④  

⑤  ⑥  

②

③

① Cold Shoe Mount
     冷靴口 

② Unlock Button
     解锁按钮 

③ Quick Release Mount
     快拆口 

④ Buttons
     按键 

⑤ T-Mount Lens Backplate
     T卡口镜头背板 

 ⑥ Case for S25 Ultra
     手机壳 (适用于S25 Ultra）

拓展框正面
Front View

拓展框背面
Back View



Product Installation / 产品安装
1. Use with the mobile case / 搭配手机壳使用 

（1）Insert the phone: Place the phone with the case into the cage as shown and press the 
         "PRESS" lock button to secure it.
          (Before inserting the phone, ensure the “PRESS” button  is in the unlocked position)
          装入手机：将带壳的手机如图示方向放入拓展框，按压“PRESS”锁定键完成上锁。
       （放入手机之前，请确保”PRESS”按钮处于解锁状态）
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*Press / 按压

取出手机：向下拨动解锁拨钮，“PRESS”按钮向上弹起，随后取出手机。

(2) Remove the phone: Slide the unlock toggle down, and the "PRESS" button will pop up, then 
      remove the phone.

* Release / 弹起



1

使用外接镜头：将外接镜头对准镜头背板的主摄位，顺时针旋转直至镜头卡口完全安装到位。

(3) Use external lenses: Align the external lens with the main camera position on the lens backplate, 
      and rotate clockwise until the lens mount is fully secured.

更换镜头背板：如图所示向上推动并取出镜头背板，根据使用需求替换为SmallRig 17mm螺纹镜头
背板或67mm磁吸滤镜转接环，即可使用相应的外接镜头或滤镜。

(4) Replace the lens backplate: Push up and remove the lens backplate as indicated, then replace it 
      with the SmallRig 17mm Mount lens backplate or the 67mm Attachable filter adapter ring as 
      needed for using corresponding external lenses or filters.

T 卡口
T-Mount

17mm 卡口
（需要更换17mm镜头背板）

17mm Mount
(Need to replace the 17mm 

Mount Lens Backplat)

17mm镜头背板
17mm Mount Lens Backplate

67mm吸附式滤镜转接环
67mm Attachable Filter Backplate

* Slide out / 滑出



2.Use of wrist strap or shoulder strap / 使用腕带或肩带

更换67mm吸附式滤镜背板,使用SmallRig吸附式系列滤镜进行创作

(1) Use the wrist strap: Thread the wrist strap cord through the wrist strap hole at the bottom right of the 
      cage, and secure the wrist strap to use.
      使用腕带：将腕带绳装入拓展框右侧底部的腕带孔，装上腕带即可使用。
(2) Use the shoulder strap: Thread the shoulder strap cords through the shoulder strap holes at the top 
      right and bottom of the cage, and secure the shoulder strap to use.
      使用肩带：将肩带绳分别装入拓展框右侧顶部和底部的肩带孔，装上肩带即可使用。

(5) Replace the 67mm Attachable filter backplate and use the SmallRig Attachable series filters for 
     creative work.



3. Expansion / 拓展功能

在拓展框四边框体上分别有标准1/4"-20螺纹孔，用于拓展以1/4"-20连接的侧手柄、上手提和三脚架。
拓展框有3个标准冷靴口，用于拓展以冷靴连接的补光灯、麦克风等设备。

(1) There are standard 1/4"-20 threaded holes on all four sides of the cage for connecting side handles, 
      top handles, and tripods. The cage has 3 standard cold shoe mounts for connecting additional 
      lighting, microphones, and other devices.

在拓展框四边框体上分别有1个快拆卡槽，卡槽与框体上的1/4"-20螺纹孔相互配合，可拓展SmallRig
 独有的快拆生态系统。

将快拆转接头上的定位柱对准拓展框上的上下两个1/4"-20螺纹孔，侧向按压侧手柄直至快拆锁扣
发出“咔哒”声，表明锁扣已成功锁入快拆卡槽。

(2) There is a Quick Release slot on each of the four sides of the cage, which cooperates with the 
      1/4"-20 threaded holes on the cage to expand the unique SmallRig Quick Release ecosystem.

(3) Align the locating pin on the Quick Release mount head with the top and bottom 1/4"-20 threaded 
     holes on the cage, press the side handle sideways until the Quick Release latch clicks, indicating the 
     latch has successfully engaged in the Quick Release slot.



执行标准：GB/T 26572-2011 LQ-P1479-18

Manufacturer Email: support@smallrig.com
Manufacturer: Shenzhen Leqi Innovation Co., Ltd.
Add: Rooms 101, 701, 901, Building 4, Gonglianfuji Innovation Park, No. 58, Ping'an Road, 
         Dafu Community, Guanlan Street, Longhua District, Shenzhen, Guangdong, China.

Consignor: Shenzhen LC Co., Ltd.
Add: Room 201, Building 4, Gonglianfuji Innovation Park, No. 58, Ping'an Road, 
         Dafu Community, Guanlan Street, Longhua District, Shenzhen, Guangdong, China.

制造商: 深圳市乐其创新股份有限公司
地址: 中国广东省深圳市龙华区观澜街道大富社区平安路58号共联富基创新园4栋101、
          701、901

委托商：深圳市乐长科技有限公司
地址: 中国广东省深圳市龙华区观澜街道大富社区平安路58号共联富基创新园4栋201


